
44 B U T  L I E T I  D E L  S I N D  1 C A T  D E  M E T  G E S  D E  C A T A L U N Y A

envers els Consellers 110 és necessària i que és 
convenient que els Srs. Président i Secretari vo- 
tin segons llur manera de pensar. El Conseil s’ad- 
hereix unanimement a aquesta opiniô i queden 
aprovades les actes per unanimitat.

El Dr. Peyri fa una suggerència en el sentit 
que quan assumptes importants ho reclamin s’en- 
viï copia de les actes als Srs. Consellers junt amb 
l’Ordre del dia.

Es dôna lectura pel Sr. Secretari a una comu- 
nicaciô del Dr. Josep M.a Vives i Salas, de Tar- 
ragona, en la quai sol-licita la revisiô d’un expe- 
dient instruit i fallat per la Junta Directiva de 
l’extingit Collegi de Tarragona. Després d’un am
pli canvi d’impressions, s’acorda per unanimitat, 
que tractant-se d’un assumpte ja fallat, aquest 
Collegi de Catalunya, no podia intervenir-hi per 
no tenir cap jurisdicciô sobre l’esmentat extingit 
CoMegi de Tarragona.

Passa a tractar-se de l’ediciô dels impresos per 
a certificats mèdics i dels segells de Protecciô als 
Orfes, substituïdors dels actualment vigents. 
Després d’un ampli canvi d’idees, s’atorga un vot 
de confiança al Sr. Secretari perquè, recollint les 
orientacions exposades pels Srs. Consellers, por- 
ti a la pràctica les gestions necessàries per tal de 
complimentar el que preceptua el vigent Estatut 
sobre aquesta qüestiô.
Es aprovat per unanimitat, l’emblema i segell de 
la Corporaciô, d’acord amb el disseny présentât 
pel Sr. Secretari, el quai disseny queda arxivat 
separadament.

Aixi mateix queda aprovat el model per a les 
sollicituds d’inscripciô dels senyors collegiats.

S’acorda a continuaciô que els nomenaments 
de collegiats han d’ésser lliurats pel Conseil i que 
les sollicituds d’admissio al CoMegi han de venir 
informades per les respectives Seccions.

El Sr. Président dôna compte de Testât de les 
gestions realitzades per tal d’obtenir el crédit que 
es va acordar sol-licitar de la Caixa de Previsiô i 
Crédit del Sindicat de Metges de Catalunya i Ba- 
lears, per tal d’atendre a les despeses del primer 
temps de funcionament del Collegi.

El Sr. Président dôna compte d’una visita feta 
a l’Alcaldia després d’una invitaciô oficiosa d’a- 
questa, junt amb el Président del S. de M. de C., 
per haver-se produit una nova fase en el vell 
plet dels Metges Municipals amb motiu d’una 
senténcia del Tribunal Suprem ratificant-se en una

anterior senténcia en la que considera legáis i và- 
lids els nomenaments fets en el primer Concurs.

Amb aquest motiu el Sr. President fa l’expo- 
sició detallada d’aquest plet manifestant quina ha 
estât sempre l’actitud del Collegi de propugnar 
una solució harmonica del problema, tot man- 
tenint-se dintre deis acords presos per les Juntes 
de l’extingit Collegi de Barcelona. En aquest sen
tit contesta al requeriment de l’Alcalde que el 
Col-legi estava sempre disposât a facilitar tota 
solució que fos en benefici de les dues parts i, 
per evitar suspicàcies, convoca darren:ment els 
Metges guanyadors del recurs davant del Tribu
nal Suprem, per a fer-los saber que el Collegi de- 
sitjava una solució harmonica d’aquest plet i que 
110 tenia altres desigs que trobar una solució 
que deixés satisfets a tots i que en aquest sentit 
el Collegi 110 podia intervenir més que a requeri
ment d’ambdues parts.

Intervingueren en la discussió d’aquest as
sumpte els Drs. Taxonera, Pañella, Parrizas, 
Peyri, Grífols, Mestres i Miquel, i Marimon i 
el Sr. President, aprovant-se la conducta d’a
quest i encara que no es prengué cap acord sobre 
el fons de la qüestiô, domina el criteri que el Col
legi no podia intervenir en el seu aspecte legal i 
devia limitar la seva acciò a facilitar una solució 
cordial, si la seva intervenció era demanada.

El Sr. President dôna compte de la convoca
toria rebuda del Conseil General dels Collegis 
Mèdics Espanyols, a l’Assemblea Ordinària d’en- 
guany. Amb aquest motiu i degut a una pregunta 
del Dr. Mestres i Miquel, respecte a l’article de 
l’Estatut que fa referència a les relacions del 
Collegi de Catalunya amb els Collegis d ’Espanya 
s’entaula un debát sobre aquest punt. Després 
de la intervenció dels Drs. Mestres i Miquel, Ta
xonera, Parrizas, i Peyri, el senyor President fa 
el resum respecte a la conveniència de qué el Col
legi de Metges de Catalunya tingili un représen
tant al Conseil General dels Collegis Mèdics Es
panyols perquè pugui informar de totes aquelles 
qüestions d’interès general i no traspassades a la 
Generalitat, que se suscitili. Interprétant el sentit 
dels oradors que han intervingut en el debat, el 
senyor President fa al Conseil les dues pregun
tes segiients:

Primera: Conveniència de tenir un représen
tant al Conseil General dels Collegis Mèdics Es
panyols


